

Referat af Skydeudvalgsmødet

tirsdag den 13. juni 2017, 17.30 – 20.30

Afholdes hos DGI Nordsjælland, Frederiksværksgade 16, 3400 Hillerød

Mødet starter med let forplejning i selskab med, Lotte Højmark Tang (direktør Skydebaneforeningen Danmark) og Thomas Høvelskov (Skydebaneforeningen Nordsjælland).

Deltagere:

Claus M. Andersen, Svend Bodilsen, Andreas Gradischnig og Jørgen Busch.

Mødeleder: Dorthe Overgaard

Referent: Hans-Henrik Ellekær

Dagsorden:

1. Godkendelse af referat af mødet den 8. maj 2017
2. Tilføjelser til dagsorden
3. Afrapportering fra administrationen
4. Regnskabsopfølgning, herunder økonomisk status. Regnskab fremsendt.
5. Økonomiske retningslinjer – kort gennemgang
6. DGI Skydnings idrætsmøde 2017 - evaluering
7. Status på pistoludvalget
8. Status på Landsstævnet L2017
9. Fokuspunkter
10. Eventuelt

1. Godkendelse af referat af mødet den 8. maj 2017

Referat:

Godkendt

2. Tilføjelser til dagsorden

Referat:

Vi skal have jubilæumsskriftet ud til alle landsdele. Det skal sendes ud til alle formænd i skytteforeningerne.

3. Afrapportering fra administrationen

Pistolholdturneringen er godt i gang, vi har ikke helt de frivillige til at passe skydningerne endnu, så jeg har været banekommandør et par gange, men det samtidigt en god anledning til foreningskontakt.

Evalueringsmøde pistolterrænstævnet 7. maj afholdt med deltagere for næsten alle arrangerende foreninger. Enighed om at de frivillige fremover skal have forplejning og en gratis skydning som betaling for at bygge og passe stationer.

Pistolterrænstævnet den 3. september er næsten faldet på plads, vi har været i Jægerspris og besluttet hvilke ni skydeanlæg vi vil bruge. Indskydning og stævnekontor bliver på Jægerspris 200 meter baner.

Referat:

4. Regnskabsopfølgning,

Regnskabet 2017 er medsendt.

Referat:

5. Økonomiske retningslinjer

Kort gennemgang af Budgetretningslinjer og Økonomisk godtgørelse, se vedhæftede.

Referat:

6. Evaluering af idrætsmødet i Vingsted.

Hvordan får vi ændringerne meldt ud til foreningerne?
Referat fra mødet vedhæftet.

Referat:

Vi skal sende referatet ud til foreningerne plus at vi selv laver et kort resumé, med hvad det medfører af ændringer i forhold til stævner og turneringer.

7. Status på pistoludvalget

Hvem sidder i udvalget og hvor langt er de?

Hvor meget trækker de på de ansattes ressourcer?

Referat:

Medlemmerne af pistoludvalget blev nævnt. Det har være svært at rekruttere nye frivillige til pistoludvalget. Vi skal indkalde til pistolaktivitetsmøde inden vintersæsonen.

8. Status Landsstævne 2017

Hvem er skyttedeltagerne?

Referat:

*Familien Bay og familien Sukstorf, Thomas Trap.
Dorthe Overgaard og Hans-Henrik skyder pistolterræn.
Hans-Henrik har to badminton-kollegaer, der er med på 25M pistol.*

9. Fokuspunkter

Referat:

*HH undersøger om der er mulighed om at låne de luftpistoler og luftrifler med magasin.
Dorthe følger op på geværterræn.*

*Vi skal have igangsat planlægningen af pistolterrænstævnet i Jægerspris.
Mødes med foreningerne eller grundig orientering om hvilke baner der er valgt.
Dorthe følger op på DM i terræn.*

*NSM indbydelse skal ud og vi skal have DM 50m forvarsel ud til foreningerne.
Vi skal finde de synligheds- og inspirations-aktiviteter, som skal være i terrænområdet ved NSM 25-50-200-300 meter.*

9. Eventuelt

Referat: